
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken  

Møde hos Gert den. 22/11 -2017  
 
Deltager ved mødet: Gert, Gitte 
Rasmussen, Gitte Hansen, henrik og Mette 
 
Næste møde hos Mette 7/2-18 19.30 

 

1. godkendelse af referat  
2. Årets gang Jr.: Legehuset er kommet på plads. Taget er defekt og det 

forventes at blive udredt.  Der er kommet 3 D i asfalten til 
nedsættelse af farten i området.  Der arbejdes på opførsel 
af et fælleshus i området. 

3. tidligere opgaver Græsset bliver slået på engen. Der mangler stadig svar på 
efterspørgsel på asfaltprojektet. 

4. Evt.  En beboer på Krappes alle har søgt om opførelse af et skur i 
forlængelse af deres hus. Bestyrelsen har i denne 
forbindelse bakket op. 
 

5. planlægning af nye 
bestyrelsesmøder 

Næste møde er hos Mette den. 7/2-2018. 

6. Tønnesens vej Der er på nuværende tidspunkt solgt 6 grunde samt 1 
reserveret.  

7. Info vedr. fælleshus  Peter har lavet tegninger til det nye byggeprojekt og de er 
sendt ind.  

 


